



TAIKO DRUM FESTIVAL

AT THE NATIONAL TREASURE,
MATSUMOTO CASTLE

The Taiko Drum festival is a music festival held in late July every year at Matsumoto Castle, a fest featuring the traditional Japanese wadaiko drum, at its heart. Along with the Saito Kinen Festival, an international level festival of classical music, this event is one of the main highlights of summer in Matsumoto, a city also known as the "City of Music".

At this event, various groups from across the country gather in Matsumoto to entertain the audience with their dynamic performances, having the national treasure Matsumoto Castle as the backdrop.

This festival is one of Japan's largest wadaiko drum festivals held, and offers people a great opportunity to listen to so many groups of taiko drum players at once.

It is a unique chance to enjoy top taiko drummers whose performances are generally quite expensive, at no cost !

With the backdrop of Matsumoto Castle's silhouette in the twilight hovering over, whilst absorbing into your body the beat and the sounds of traditional musical instruments such as wadaiko and the shakuhachi, such an experience will become a defining moment etched into the memory of your stay in Matsumoto.

Le festival des "taïko" (tambours japonais) est un festival qui a lieu à la fin juillet, tous les ans au château de Matsumoto. Ce festival a pour vedette le tambour Wadaïko au coeur de sa tradition. Avec le festival de musique classique Saito Kinen de renommée internationale, il est l'un des plus importants festivals de l'été à Matsumoto connue pour être une ville de musique.

Pour cet événement, différents groupes de tout le Japon se rassemblent à Matsumoto, pour offrir un spectacle dynamique à leurs spectateurs, avec pour fond de scène le château de Matsumoto (trésor national). Ce festival est l'un des plus importants festivals de Wadaïko du Japon. Ce qui permet aux spectateurs de voir un maximum de formations de tambours-taïko, sur un seul site. C'est une chance unique de pouvoir voir les meilleurs batteurs de taïko en concert gratuit, leurs performances sont généralement très chères.

Avec la silhouette du château de Matsumoto en toile de fond et dans le crépuscule approchant, en même temps votre corps s'imprègne des battements et du son des instruments traditionnels tel que le wadaïko et le Shakuhachi (flûte en bambou). Une telle expérience restera gravée dans les souvenirs de votre passage à Matsumoto.

